
Geachte raadsleden, 
 
Op 21 december 2022 heeft uw raad de motie “Groningen gaat voor non-infill kunstgrasvelden” 
aangenomen. In deze motie heeft u het college gevraagd om waar mogelijk in samenspraak met 
andere gemeenten, er bij de KNVB op aan te dringen om met ingang van 2023 over te gaan tot het 
aanleggen van enkel non-infill kunstgrasvelden en daar ook andere partijen bij te betrekken zoals de 
VSG, de VNG en het ministerie van VWS. Sindsdien hebben we niet stil gezeten en zijn we volop in 
gesprek met zowel de KNVB als de VSG om te bekijken wat op korte termijn de mogelijkheden zijn. 
Wij doen er, samen met andere grote gemeenten, momenteel alles aan om de non-infillvelden met 
mineralen op de sportvloerenlijst te krijgen. Dit vergt alleen wel extra onderzoek, overleg en tijd. We 
verwachten dat er voor de zomer duidelijkheid gegeven kan worden over de toekomst van non-infill.  
 
Naast deze motie heeft uw raad in december 2022 het raadsvoorstel “Vervangingsinvesteringen 
kunstgrasvelden en huidige verhuur- en toegangssysteem 2023” (nr. 559945-2022) vastgesteld. 
Hierin heeft u een krediet van € 2.801.000,-- beschikbaar gesteld voor de vervanging van de velden 1, 
3 en 5 op sportpark Esserberg. Gezien de ontwikkelingen op het gebied van non-infill kiezen we 
ervoor om nu alleen veld 1 te vervangen en een jaar te wachten met de andere twee velden. Het 
uitgangspunt hierbij is dat in de gemeente Groningen enkel nog TPE ingestrooide velden worden 
aangelegd, de raad heeft hier in 2018 toe besloten. Uw raad heeft in 2018 ook ingestemd met een 
pilot om twee kunstgrasvelden non-infill aan te leggen (één veld in Hoogkerk en één veld in 
Glimmen). De KNVB hanteert hierbij een strikt pilot beleid. Per type infill mogen er slechts twee 
pilots in heel Nederland worden aangelegd.  
 

 

Deze maand starten we met de aanbesteding van de vervanging van veld 1 op sportpark Esserberg. 
De motie “Groningen gaat voor non-infill kunstgrasvelden”, de recente gesprekken vanuit het college 
met de KNVB, de VSG en andere grote gemeenten maakt dat er bij deze aanbesteding nadrukkelijk 
moet worden afgewogen voor welk type infill gekozen gaat worden. 
 
De meest wenselijke richting zou zijn om op dit moment de drie velden te vervangen door mineraal 
ingestrooide velden (lees zand), net zoals vorig jaar als pilot in Glimmen is aangelegd. Echter, het 
mineraal ingestrooide veld bevindt zich nog in de pilotfase en de KNVB is de komende maanden nog 



niet zover om toestemming te verlenen om dit type veld toe te voegen aan de sportvloerenlijst, 
zodat er ook officiële competitiewedstrijden op gespeeld mogen worden. Het huidige gebruik, de 
ervaringen van spelers en de duurzaamheid van de mineraal ingestrooide velden worden op dit 
moment nog steeds onderzocht en er kunnen door de KNVB nog geen conclusies worden getrokken. 
 
Het verplaatsen van de vervanging van de drie velden op sportpark Esserberg naar volgend jaar zou, 
gezien de lopende discussie, een logische keuze zijn. Echter, voor veld 1 is uitstel van de vervanging 
helaas niet mogelijk. Veld 1 is aangelegd in 2009 en is dus inmiddels 14 jaar oud en is dringend aan 
vervanging toe. Het betreft hier het hoofdveld van Be Quick gelegen voor de tribune. Het veld wordt 
gebruikt voor trainingen en wedstrijden van (standaard) teams van met name Be Quick. We hebben 
de keuze gemaakt om dit veld TPE ingestrooid te maken, gezien het feit dat Be Quick op hoog 
amateur niveau speelt en TPE ingestrooid zich bewezen heeft als een goed en betrouwbaar veld.  
 
De vervanging van de velden 3 en 5 schuiven we door naar 2024 als (naar verwachting) het mineraal 
ingestrooide veld op de sportvloerenlijst staat. Het bovenstaande scenario is zorgvuldig afgestemd 
met de gebruikers op sportpark Esserberg.  
 
Wij blijven samen met de VSG en de andere gemeenten intensief in gesprek met de KNVB om de 
non-infill velden met mineralen zo snel mogelijk op de sportvloerenlijst te krijgen. Op deze wijze 
geven wij zorgvuldig invulling aan de motie “Groningen gaat voor non-infill kunstgrasvelden”. 
 
Met vriendelijke groet, 
Inge Jongman  


